
 

 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad LI Sesji Rady Miejskiej,  

która odbyła się w dniu 20.12.2021 r. 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 3 wnioski: 

1. Wniosek w sprawie pozyskania środków zewnętrznych na modernizację i doposażenie Szpitala. 

2. Wniosek w sprawie zwiększenia kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia na Poradnię Leczenia Bólu 

przy ul. Zubrzyckiego. 

3. Wniosek w sprawie montażu monitoringu w obrębie ul. Wiślan i Ślęzan w celu utrzymania 

bezpieczeństwa i zapobiegania notorycznym kradzieżą samochodów.  

Radny Mariusz Kubas – złożył ustnie 1 wniosek: 

1. W związku z podwyżką wynagrodzenia Prezydenta Miasta, Radny wnioskuje o przedstawienie informacji 

na temat liczby pracowników urzędu oraz jednostek budżetowych, których pensja zasadnicza jest  

na poziomie najniższego dopuszczalnego wynagrodzenia za pracę. 

Radny Henryk Kurek – złożył ustnie 1 wniosek: 

1. W związku z podpaleniem samochodu osobowego w okolicach ogródków działkowych przy ul. Węglowej, 

które doprowadziło do uszkodzeń jednego z ogrodów działkowych, Radny wnioskuje,  

aby w trakcie remontu ul. Sportowej uniemożliwić wjazd samochodów na przedmiotowy teren. 

Radna Zofia Pogoda – złożyła ustnie 1 zapytanie: 

1. Zapytanie w sprawie Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii. Radna prosi o podanie pełnego imiennego składu komisji wraz z pełnionymi funkcjami, 

liczby posiedzeń komisji w jednym miesiącu oraz całkowitego kosztu utrzymania komisji. 

Radny Łukasz Respondek – złożył 2 interpelacje i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie organizacji wydarzenia Bieg na Górę Hugona. 

2. Interpelacja w sprawie rozmieszczenia na terenie miasta tabliczek o sprzątaniu po zwierzętach. 

3. Zapytanie w sprawie realizacji remediacji stawu Kalina. 

 

 


